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ورزشکار تامین و آرامش 
می خواهد نه رانت!

برای بحث معیشت در بهار 
سال ۷۶، طرحی برای اشتغال 
مدال آوران به نهاد ها و ارگان ها 
ابلاغ شد. در آن طرح قرار بود 
همه دستگاه ها و ارگان ها چه 
بخش خصوصی و چه دولتی، 
بدنی  تربیت  کارشناس  یک 
و ورزش برای حفظ سلامت 
نیروی انسانی و توسعه ورزش تعریف شود. اکثر قهرمانان 
آن دوره در وزارتخانه های مختلف مشغول به کار شدند. در 
در  رانت.  نه  ایجاد کرد،  اشتغال  برای ورزشکاران  باید  واقع 
کشور ما برخی مدیران موجی رفتار می کنند، یعنی بعد از 
مدتی بحث های مطرح شده و طرح های ابلاغ شده فراموش 
می شوند. برخی دستگاه ها نیز شانه خالی کردند و نپذیرفتند 
و مشاغلی را که ایجاد شده بود هم حذف کردند! این داستان 
کرونا سختی شرایط را تشدید کرده، والا با ورزش حرفه ای آن 
قدر می توان اشتغال زایی کرد که قهرمانان نیازی نباشد وارد 
حوزه های دیگر شوند. در همه جای دنیا این حوزه در تولید 
ناخالص ملی جایگاه ویژه ای دارد. بحث شیوع کرونا و تعطیلی 
اماکن ورزشی، مشکلات اقتصادی کشور، پایین آمدن درآمد 
سرانه خانوار ها و بالا رفتن قیمت ها باعث شده هزینه برای 
ورزش کاهش یابد. خیلی ها می گویند مسابقات ورزشی فعلا 
شروع نشود در صورتی که برای رونق دوباره اقتصاد و ورزش 
از سرگیری مسابقات ضرورت دارد. اقتصاد، ورزش پرقدرت 
و شادی است و گران ترین بلیت دنیا مختص رقابت های 
انتقاد  دارند که  دوومیدانی است. قطعا مدال آوران ما حق 
کنند. ورزشکاران ما در بهترین دوران زندگی ریاضت می کشند 
و پشت سر گذاشتن تمرینات بسیار سخت است. نباید کاری 
کنیم که ورزشکارانمان بعد از سال ها به این نتیجه برسند که 
در قمار ورزش باخته اند و دلسرد شوند. آن ها باید حس کنند در 

مقابل این زحمت ارزشی به دست آورده اند...

»رئیس سازمان پزشکی قانونی« خبر داد:
وقوع ۹۸۸۴ قصور پزشکی

 در سال گذشته
رئیس سازمان پزشکی قانونی کل کشور گفت: سال گذشته 
۹ هزار و ۸۸۴ هزار قصور پزشکی در کشور رخ داد که تعداد 
چهار هزار و یک مورد محکوم و پنج هزار و ۲۸۳ تبرئه شدند.

عباس مسجدی آرانی روز گذشته در نشست خبری با خبرنگاران 
افزود: در آستانه آغاز هفته قوه قضاییه هستیم براین اساس 
سازمان پزشکی قانونی در این هفته پروژه هایی را در برخی از 
استان ها از جمله هرمزگان،  مرکزی و مازندران افتتاح خواهد 

کرد  که سه پروژه از آن ها مهم هستند.
وی با بیان اینکه سال گذشته ۱۶ پروژه مهم و ۲۰ مرکز افتتاح 
شد، گفت: روز یکشنبه- اول تیرماه- حدود ۱۰ هزار مترمربع به 
فضاهای فیزیکی سازمان پزشکی قانونی اضافه می شود که از 
مهمترین برنامه های ما که از زمستان سال گذشته آغاز شد، 

برنامه طرح تحول است.
رئیس سازمان پزشکی قانونی گفت: از جمله اقدامات مهم که 
در سال ۹۹  ادامه دارد، دسترسی به پرونده بیماران است. در یزد 
و تهران و برخی از استان های دیگر به پرونده بیماران دسترسی 

داریم و از تردد بیماران جلوگیری می شود.
مسجدی آرانی افزود: ۳۰ درصد از پست هایمان اشغال است 
و کمبود نیرو داریم. توانستیم برای سال ۹۹ مجوزی در این 
زمینه جذب کنیم و در شرف برگزاری آزمون هستیم که تا 
پایان امسال،  ۲۰۰ پزشک اضافه به کادر سازمان پزشکی قانونی 

اضافه می شود.

رئیس ستاد استانی مقابله با کرونا مازندران زمان بازگشایی 
سال تحصیلی آینده در استان های کشور از جمله این خطه 

شمال کشور را ۱۵ شهریورماه سال جاری اعلام کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، احمد حسین زادگان روز گذشته 
در حاشیه نشست ویدئو کنفرانسی ستاد ملی مقابله با 
کرونا گفت: البته به تناسب استان ها و میزان درگیری آن 
ها با همه گیری ویروس کرونا زمان بندی برای بازگشایی 

مدارس از ۱۵ شهریورماه سال جاری ابلاغ خواهد شد.
وی اضافه کرد : براساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا 
حضور دانش آموزان در مدارس سه روز در هفته )یک روز 
درمیان( تعیین شد و با این برنامه ریزی تعطیلی روزهای 

پنجشنبه از سال آینده به دلیل همه گیری ویروس کرونا 
لغو می شود.

نماینده عالی دولت در مازندران تدریس مدارس را برای 
سال آینده تحصیلی به صورت مجازی و حضوری بیان کرد.
وی زمان بازگشایی دانشگاه ها برای سال تحصیلی آینده را 
با برنامه ریزی فعلی ۱۵ شهریورماه اعلام کرد و اظهارداشت: 
دانشجویان غیر بومی می توانند براساس مصوبه ستاد ملی 
کرونا تحصیل را در استان های محل سکونت خود ادامه 

دهند.
به گفته وی این تصمیم ستاد ملی کرونا برای حفظ 
سلامت دانشجویان غیر بومی است که در خوابگاه های 

دانشجویی تحصیل خود را ادامه می دهند اتخاذ شده 
است.

استاندار مازندران الزامی شدن استفاده از ماسک را در مراکز 
سرپوشیده، پرتجمع و سایر مکان های دیگر را از دیگر 
مصوبات ستاد ملی مقابله با کرونا دانست و اظهارداشت: 

به زودی پروتکل مرتبط نیز تدوین و ابلاغ می شود.
گیری  تصمیم  مبنای  اظهارداشت:  زادگان  حسین 
ستادهای استانی مقابله با کرونا از این پس شهرستانی 
بوده و با تفویض برخی اختیارات به استانداران برخی 
نظر  با  هم  منطقه ای  و  شهرستانی  محدودیت های  از 

استانداران اعلام و اتحاذ می شود.
براساس آخرین آمار مبتلایان به ویروس کرونا در مازندران 
که ۲۴ ساعت گذشته از سوی دو دانشگاه علوم پزشکی 
مازندران و بابل منشتر شد هم اکنون بیش از ۳۰۰ بیمار 
مبتلا به این ویروس در بیمارستان های کرونایی تحت 

پوشش این دو دانشگاه بستری و تحت درمان قرار دارند.
پیش بینی می شود با توجه به آب رفت پروتکل های 
بهداشتی در روزهای اخیر در سطح کشور از جمله استان 
مازندران به خصوص در مناطق اجرای طرح دریا در سواحل 
خزر سخت گیری نسبت به رعایت پروتکل ها به خصوص 

در اماکن عمومی و صنوف در استان به اجرا در آید.

خبر اول

از 15 شهریور؛

تکلیف بازگشایی مدارس مشخص شد؟

سرمقاله

پزشکی

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۲۰۲ هزار و ۵۸۴ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۱۵ نفر در ۲۴ 
ساعت گذشته، شمار جان باختگان کرونا در کشور به ۹ 
هزار و ۵۰۷ نفر رسیده و تا کنون 161 هزار و 384 نفر از 

بیماران بهبود یافته و ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی از 
این ویروس بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 

قطعی تشخیصی، دو هزار و ۳۲۲ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۵۹۵ مورد بستری 
شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 

۲۰۲ هزار و ۵۸۴ رسید.
داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته،  ادامه  وی 
۱۱۵بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جان باختگان این بیماری تاکنون به ۹ هزار و ۵۰۷ نفر 

رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تا کنون ۱۶۱ هزار 

و ۳۸۴ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۲۸۴۲ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
لاری بیان کرد: تاکنون یک میلیون و ۳۹۵ هزار و ۶۷۵ 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: استان های خوزستان، 
خراسان رضوی، کرمانشاه، آذربایجان های شرقی و غربی، 

گلستان و کردستان در وضعیت هشدار قرار دارند.

المللی مستقر  نماینده چین در سازمان  های بین 
در وین ضمن ابراز تاسف نسبت به تصویب پیش 
نویس قطعنامه ضد ایرانی شورای حکام آژانس بین 
المللی انرژی اتمی، از طرف های ذیربط خواست که 

آرامش و خویشتن داری خود را حفظ کنند.
بین  رادیو  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
المللی چین، »وانگ چون« نماینده دائم چین در 
سازمان های بین المللی مستقر در وین در حاشیه 
افزود:  وین  در  حکام  شورای  گذشته  روز  نشست 
از آژانس اتمی، ایران و کشورهای  چین همچنین 
ذیربط می خواهد به گفت و گو و همکاری سازنده به 
منظور حل و فصل مناسب این موضوع ادامه دهند.
برنامه هسته  درباره  اینکه بحث ها  بر  تاکید  با  او 
»رویارویی«  قدیمی  راه  به  نباید  دیگر  ایران  ای 
بازگردد، آژانس و ایران را به حل موضوعات مربوط 
به دسترسی بازرسان به تاسیسات هسته ای ایران 
فراخواند  مناسب  همکاری  و  گو  و  گفت  طریق  از 
مساله هسته  و  پرهیز شود  برجام  به  آسیب  از  تا 
ای ایران دوباره به چرخه نامطلوب »اعمال فشار و 

تقابل« بازنگردد.
ای  هسته  مساله  درباره  چین  افزاید  می  گزارش 
حاضر  حال  در  اینکه  بویژه  است  نگران  جدا  ایران 

تمام طرف های شورای حکام درباره قانونی بودن 
نظرات  بازرسی،  دسترسی  برای  آژانس  درخواست 
مربوطه  گزارش  نتیجه  مورد  در  و  دارند  متفاوتی 
آژانس درباره »امتناع« از تامین دسترسی بازرسان به 
تاسیسات هسته ای، هنوز اختلاف نظر وجود دارد.

رادیو بین المللی چین در ادامه این گزارش آورده 
است طرف ایرانی بارها تمایل خود به گفت و گو با 
آژانس را مطرح کرده است در حالی که هنوز فرصت 
برای راه حل دیپلماتیک وجود دارد، چین با عملکرد 
مدیرکل  به  گزارش  ارائه  در  آژانس  دبیرخانه  فعلی 
درباره این موضوع و همچنین با نتیجه آن موافق 
با پیش نویس قطعنامه  با این حال چین  نیست 
بر  که  دهند  ارائه  کشورهای  توسط  شده  پیشنهاد 
اساس نتیجه ای بحث انگیز تهیه شد، مخالف است.
اوایل ماه ژوئن »وانگ یی« عضو شورای دولتی و 
وزیر امور خارجه چین نامه ای درباره موضوع هسته 
ای ایران به »آنتونیو گوترش« دبیرکل سازمان ملل 
و نماینده فرانسه در سازمان ملل و ریاست دوره ای 
به  آن  توزیع  و خواستار  کرد  ارسال  امنیت  شورای 
عنوان سند رسمی میان اعضای شورای امنیت شد.

وانگ یی در این نامه تاکید کرد چین با اقدام آمریکا 
در تلاش برای تصویب تمدید تحریم تسلیحاتی علیه 

ایران در شورای امنیت موافقت نخواهد کرد آمریکا 
به طور یک جانبه از برجام خارج شده و تحریم های 
از سر گرفته و  را  ایران  یک جانبه غیرقانونی علیه 
این اقدام با قطعنامه شماره ۲۲۳۱ شورای امنیت 

در تضاد است.
وزیر خارجه چین در آن نامه تصریح کرد: آمریکا با 
خروج از برجام، دیگر بخشی از این توافقنامه نیست 
کار  و  ساز  بخواهد  امنیت  شورای  از  ندارد  حق  و 

»ازسرگیری سریع تحریم ها« را فعال کند.
در حال حاضر حفظ و اجرای برجام تنها راه صحیح 
برای حل مسائل مربوط به برنامه هسته ای ایران 
اصل  از  پیروی  کنونی،  اصلی  اولویت  و  است 
»عملیات گام به گام و برابر« و پیش رفتن به سوی 
درکنار  ایران  توسط  برجام  کامل  اجرای  ازسرگیری 
تضمین منافع اقتصادی این کشور و برقراری مجدد 

توازن بین تعهدات و اختیارات برجامی است.
چین برای حفظ برجام و قطعنامه شورای امنیت و 
چندجانبه گرایی و پیش رفتن به سوی حل موضوع 
هسته ایران به روش سیاسی، با طرف  های مختلف 
و جامعه بین المللی همکاری خواهد کرد در عین 
حال، چین همچنین از حقوق و منافع مشروع خود 

قاطعانه دفاع خواهد کرد.

161 هزار و 384 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

ابراز تاسف چین از تصویب قطعنامه ضد ایرانی آژانس اتمی

کرونا در ایران

بین الملل

مهدی صالحی

 نویسنده و خبرنگار
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3 اجتماعی

سپر رسانه ای یا شبکه نفوذ؛
جانشین عادل،

 سیبل اصلاحات!؟
»مهدی  پیش  هفته  دو 
دوربین  مقابل  در  تاج« 
گرفت  قرار  تلویزیون  های 
تا علی الظاهر در خصوص 
قرارداد ویلموتس پاسخگوی 
پرسش های »محمدحسین 
همانطور  باشد.  میثاقی« 
كه انتظار می رفت، مهدی 
گیری  كار  به  منع  قانون  زدن  دور  با  كه  همانگونه  تاج 
بازنشستگان به ادامه كار خود در فدراسیون فوتبال ادامه 
داد، در آن برنامه هم جنان بازی را عوض كرد كه بیشتر از 
آن كه توجیهات او از قرارداد »مارک ویلموتس« مورد توجه 
قرار گیرد )!( خطابه او به میثاقی و پاسخ وی بزرگنمایی 

شد!
تاج از همان روزهای فعالیتش در فوتبال اصفهان با مجوز 
انتشار روزنامه »جهان فوتبال« با فضای رسانه و قدرت آن 
آشنا بود و با همین ابزار به اتحادیه باشگاه ها و سپس 
فدراسیون فوتبال رسید! هیچگاه فكر نمی كرد روزی با واژه 
سپر رسانه ای رو به رو شود! آری، »سپر رسانه ای«! درباره 

سپر رسانه ای چه تحلیلی باید داشت؟
به  را  مربیان خارجی  اینكه یك عده سال هاست سنگ 
سینه می زنند، چقدر ریشه در سپر رسانه ای دارد؟ ماجرای  
به خاطر  را  ایران  فوتبال  در  بلاژویچ  و عدم موفقیتش 
بیاورید یا برانکو و کی روش و و اینك قرارداد ویلموتس؛ 
چه نتیجه ای می گیرید؟ چرا محمد مایلی كهن همواره 
از عادل به عنوان كی روشی پور یاد می كرد؟ چرا بعد از 
گزارش اصل نود )كه سیمای جمهوری اسلامی مجاب به 
تغییرات شد( امروز این همه مورد هجمه قرار گرفته است؟ 
سپری كه میثاقی به آن اشاره كرد چقدر در ساختار فوتبال 

نفوذ كرده است؟
شبكه نفوذی كه مرتب مربیان خارجی را به داخلی ترجیح 
می دهد و با نفی امثال علی دایی، امیرقلعه نویی و ده ها 
مربی جوان و با آتیه و امتحان پس داده پای ویلموتس را با 
قرارداد بحث برانگیز به ایران می كشد، تفكر چنین شبكه ای 
چرا این قدر به تفكرات حلقه كیان و سپس جامعه و توس 
شباهت دارد كه دست آخر جملگی  و با تفكرات غربزدگی 

جلای وطن كردند و به اپوزیسیون پیوستند؟
است  مدتی  داد،  كد  میثاقی  كه  سپری  همان  اگرچه 
حضورشان در رسانه ها و خبرگزاری ها كم رنگ شده، اما 
سال ها تاج و كفاشیان از چنین سپری برخوردار بودند. 
سپری از یك جریان فكری كه قبلا و در روزنامه سلام و 
توس و جامعه شاهدش بودیم. جالب استكه فشار برای 
ورود بانوان به ورزشگاه ها پیش از آماده سازی زیرساخت 
های فرهنگی متغیری از همان تابع تفكرات نفوذ است كه 

میثاقی فقط یك اشاره كوتاه به تاج داشت.
اشاره ای به مصداق؛ زدی ضربتی، ضربتی نوش كن! نتیجه 
آن كه تا قبل از اشاره میثاقی به سپر رسانه ای، فكر می 
كردیم نقش دستگاه های نظارتی نظیر بازرسی كل كشور 
كم رنگ است اما به نظر می رسد دستگاه های امنیتی 

هم باید دخالت كنند و ریشه های نفوذ را شناسایی كنند!

استاندار البرز اعلام کرد که تاکنون وارد بحران در موضوع 
شیوع بیماری کرونا نشده ایم و این بیماری تحت کنترل 

است.
به گزارش »دنیای هوادار« ، عزیزاله شهبازی روز گذشته در 
حاشیه نشست ستاد ملی مقابله با کرونا به ریاست رئیس 
جمهوری که با حضور استانداران سراسر کشور به صورت 
ویدئو کنفرانس برگزار شد، افزود: کرونا در البرز همچنان 
تحت مدیریت و کنترل است و این استان وارد بحران و 

وضعیت قرمز نشده است.
وی با بیان اینکه در این نشست کمیته های مربوطه 
گزارش های خود را به رییس جمهوری محترم ارائه دادند، 
ادامه داد: طبق بیانات رئیس جمهوری محترم مقرر شد 
که مبنای اعلام وضعیت قرمز یک استان نیست، بلکه 
براساس شرایط یک منطقه یا شهرستان به عنوان منطقه 

قرمز اعلام خواهد شد.
که  استانی  هر  اساس  این  بر  گفت:  شهبازی 
شهرستان هایش دچار مشکل می شوند، باید بلافاصله ستاد 
استانی پیش بینی ها و محدودیت های لازم را تدوین و 
به کمیته امنیتی، اجتماعی و بهداشت و درمان بفرستند 
تا محدودیت های لازم پس از تأیید رئیس جمهوری در 

مناطق مورد نظر اجرا شود.
وی افزود: مصوب شد که پس از بررسی های لازم مصوبه 
الزام استفاده ماسک در اجتماعات سربسته در جلسات 
آینده در ستاد ملی مقابله با کرونا مورد بررسی قرار گیرد، 
ضمن اینکه اجرای این طرح نیز باید به شرط این باشد که 
ماسک به وفور و ارزان قیمت در اختیار مردم قرار داشته 

باشد.
استاندار البرز اضافه کرد: دستورالعمل رعایت پروتکل های 
بهداشتی در زندان ها نیز از سوی وزارت بهداشت ابلاغ 
شده و روند اجرای آن نیز از طریق همین وزارتخانه نظارت 

و بررسی می شود.
وی گفت: براساس تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا، سال 
تحصیلی دانشگاه ها از ۱۵ شهریور ۹۹، در ۲ بخش فضای 

مجازی و حقیقی آغاز خواهد شد.
آموزش و  افزود: سال تحصیلی ۹۹ مدارس و  شهبازی 

پرورش نیز از ۱۵ شهریور آغاز می شود که البته به آموزش 
و پرورش اجازه داده شده به تناسب منطقه و نیاز خود 
از ابتدای شهریور مدارس را در 2 نوبت بازگشایی کرده و 

تعطیلی پنج شنبه ها نیز حذف خواهد شد.
استاندار البرز با اشاره به تاکید ویژه رئیس جمهوری مبنی 
بر ضرورت اطلاع رسانی دقیق و آگاهی بخشی به مردم 
در خصوص بیماری کرونا، گفت: باید اضطراب و نگرانی 
در جامعه جای خود را به اقدامات حساب شده در شرایط 

پساکرونا بدهد.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار«:  

کرونا در البرز تحت کنترل است

قلندر

»امام جمعه کرج«:  شهید چمران نماد مدیریت جهادی و انقلابی است

»البرز« چه خبر؟

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

نماینده ولی فقیه دراستان البرز و امام جمعه کرج گفت: 
اگر کسی امروز، هدف تهاجم فرهنگ غرب در فضای 
در  بانوان  جایگاه سترگ  تخریب  و  جامعه  اجتماعی 
فرهنگ اسلامی توسط غرب، به بهانه ی احساسی، پوچ و 
غیر کارشناسانه پایین بودن جایگاه بانوان را نبیند، قطعا 

مغرض است.
آیت الله سید محمد مهدی حسینی همدانی در خطبه 
مکتوب این هفته شهرستان کرج افزود :در طول سال 

توجه به دختران جامعه باید خیلی بیشتر از این باشد.
وی اظهار داشت که در فرهنگ دینی و سبک زندگی 
ایرانی دختران جایگاه ویژه ای دارند، چون در  اسلامی 
آینده مادران جامعه خواهند بود و نقش مهم همسری را 
به عهده خواهند داشت و دراین  بین می توانند خواهری 
برادران خود که مردان  موثر در رشد فکری و اخلاقی 

جامعه هستند داشته باشند.
بردن  بین  از  برای  استکبار  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
نقش های مهمی که دختران در تربیت، اصلاح و رشد 
جامعه دارند، نقشه های پیچیده و ترکیبی کشیده است 
نقشه هایش تلاش  اجرایی کردن  با  و مرحله به مرحله 
می کند تا جوامع اسلامی را که خانواده محور هستند و 
رکن خانواده بانوی خانه است که قبلا دختری از دختران 
جامعه بوده است را به انحطاط عقیدتی و رفتاری بکشاند.

حضرت معصومه فردِ نمونه جامعه اسلامی است

وی با اشاره به آغاز دهه کرامت افزود: از این روز دهه ی 
پربرکتی که آغازش میلاد مبارک دختر هفتمین امام 
شیعیان و پایانش میلاد مسعود حضرت علی بن موس 
ی الرضا، پسر موسی بن جعفر و در بین هم ولادت احمد 
بن موسی فرزند دیگر امام کاظم )ع( است به نام دهه 

کرامت شروع می شود.
آیت الله حسینی همدانی گفت: بانوی بزرگواری که تحت 

تعلیم امامت و ولایت از چنان زندگی نورانی و الهی برخوردار 
شد که به عنوان فردِ نمونه جامعه اسلامی که مربوط به گروه 
و طبقه خاصی نبوده و نسبت به تمام مردم برتری دارد، الگو 
و اسوه ی بانوان و آقایان قرار گرفت. اوج بزرگی و کرامت این 

بانو را در فرازهای زیارت نامه اش ملاحظه شود.

بودجه های کلان فرهنگی خرج امور سخیف
 و کم ارزش می شود

وی تاکید کرد: باید کار فرهنگی حساب شده و با برنامه 
انجام داد که متاسفانه بعضی  امور فرهنگی در اختیار 
کسانی است که آشنایی و تخصص لازم را ندارند. مثلا در 
شهرها بودجه و امکانات فرهنگی در اختیار متخصصان 
فرهنگی نیست و حتی مصوبات شورای فرهنگ عمومی 
استان هم به خاطر اینکه بیشتر مواقع و در مقام اجرا 
در مسیر غلطی قرار می گیرد به سرانجام درستی ختم 

نمی شود.
متاسفانه   گفت:  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
بودجه های کلان فرهنگی خرج امور سخیف و کم ارزش 
و غیر کارشناسی شده می شود و البته برای یک عده ای 
آب ونان فراوان دارد و همین ها با هوچی گری شبکه ای 

نمی گذارند کار به جای درستش برگردد.
آیت الله حسینی همدانی افزود: سال هاست راجع به 
آمایش فرهنگی استان و نقشه جامع و اطلس فرهنگی 
استان گفته و از دستگاه های مربوطه، اقدام خواسته ایم 
و متاسفانه عده زیادی توجه نکرده اند و کار به نتیجه 
نرسیده است مگر همان قسمتی که خود اقدام کرده ایم. 
حوزه فرهنگ، حوزه تخصصی است این طور نیست حالا 
کسی مثلا در شورای شهر و امثال آن رای آورد شد عنصر 
فرهنگی و می تواند نظر بدهد و اجراء کند و پول مردم را 

خرج خزعبلات کند.
وی اظهار داشت:  مکرر عرض کردیم باید با کارگروه های 

تخصصیِ دغدغه مند و اولویت شناس امور بررسی شود 
و در شورای فرهنگ عمومی به رأی و نظر گذاشته شود و 
برای نحوه اجراء به شوراهای شهر و دیگر دستگاه ها ابلاغ 
شود و آن ها با همان اولویت ها و توجهاتِ کارشناسی 

شده اقدام کنند.

شهید چمران نماد مدیریت جهادی و انقلابی است

از  یکی  سالگشت شهادت  خرداد  به ۳۱  اشاره  با  وی 
فرماندهان بزرگ سپاه اسلام، سردار رشید دکتر مصطفی 
چمران  نیز ادامه داد:  شهید چمران نماد یک مدیر 
انقلابی و جهادی است که امروز برای اداره امور کشور به 

چنین افرادی به شدت نیاز داریم.
آیت الله حسینی همدانی افزود: یعنی کسانی که مرد 
عمل هستند و کمتر حرف می زنند. او مردی خودساخته 
و دارای ابعاد گوناگون و در برخی مواقع متضاد بود. 
تربیت شده مکتب اهل بیت )ع(  که هم اهل جنگ و 
مبارزه بود و هم سیاستمداری باایمان، با درجه بالای 
علمی که داشت هم به کار تعلیم و تربیت و معلمی 
می پرداخت و هم به حال ایتام و مستمندان رسیدگی 

می کرد.
مبارزه  برای  سرباز  تربیت  در  او  کرد:  خاطرنشان  وی 
دل  و  مناجات  داشت.  گسترده  فعالیت  استکبار  با 
نوشته هایش در اوج عرفان است و کم نظیر. سیره و 
روش زندگی او نه تنها برای مسوولان بلکه یکی از بهترین 

الگوها برای جوانان است.
امام جمعه کرج گفت: شهادت و سعادت مزد رشادت ها 
و اخلاص او بود. دقایقی قبل از شهادتش درباره یکی از 
فرماندهان گفته بود: خدا رستمی را دوست داشت و برد 
و اگر خدا ما را هم دوست داشته باشد، می  برد. و امام 
رحمه الله علیه درباره اش فرمود: او در پیشگاه خدای بزرگ 

با آبرو رفت. خدای تعالی با اولیااش محشور بگرداند.
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»رئیس کل دادگستری استان البرز« خبر داد:
رسیدگی به پرونده شهردار

 اسبق کرج
با اشاره به رسیدگی  البرز  رئیس کل دادگستری استان 
پرونده شهردار اسبق کرج در دادگاه تجدید نظر، گفت: در 
این خصوص اقدامات تحقیقی خاصی در حال انجام است.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین فاضلی هریکندی ظهر 
گذشته در نشستی خبری که به صورت ویدئو کنفرانس 
برگزار شد، با اشاره به عملکرد قوه قضائیه در استان، اظهار 
کرد: شورای تحول قضائی البرز برای اولین بار در میان 

استان های کشور تشکیل شد.
وی نخستین محور شورای تحول قضائی استان را موضوع 
مهم اقتصاد اعلام کرد و گفت: شناسنامه قضائی سه هزار 

و ۵۰۰ واحد صنعتی استان البرز تهیه شده است.
فاضلی هریکندی ساماندهی پرونده های مسن و معوق 
و همچنین رسیدگی به پرونده های مهم ملی را از جمله 
محورهای دیگر شورای قضائی استان برشمرد و گفت: سال 
گذشته ۵۰ درصد پروندهای معوق که بیش از یکسال از 
تشکیل و ثبت آن گذشته بود رسیدگی شد و تا پایان نیمه 
اول امسال این مهم تا حد قابل توجهی کاهش یافته 

است.
از ابتدای امسال تا کنون در استان البرز ۸۰۰ هکتار از اراضی 
ملی آزادسازی شده استفاضلی هریکندی گفت: استان البرز 
به لحاظ تعداد قضات رتبه ۲۹ کشوری را به خود اختصاص 
داده است. سال گذشته ۴۶ قاضی و ۱۹۶ کارمند به کادر 
در  نیز  کارآموز  اضافه شد و ۳۷  البرز  دادگستری  اداری 
دستگاه قضائی استان در حال آموزش هستند. همچنین 
۱۲ مدیر جدید نیز به واحدهای قضائی البرز افزوده شده 

است.
رئیس کل دادگستری استان البرز در ادامه به وضعیت 
ماده ۱۰۰  آرای کمیسیون  و  ساخت و سازهای غیرمجاز 
حضور  با  کمیته ای  است  مقرر  گفت:  البرز،  استان  در 
نمایندگانی از اعضای کمیسیون ماده ۱۰۰ تشکیل شود تا 
احکام صادر شده این کمیسیون که اجرا نشده است مورد 

رسیدگی قرار گیرد.
فاضلی هریکندی با اشاره به تشکیل قرارگاه صیانت از بیت 
المال و تغییر کاربری در استان، گفت: جلوگیری از حفر 
چاه های غیرمجاز و مقابله با تغییر اراضی کشاورزی باغات 
از جمله اهدافی است که در این قرارگاه تعریف شده است 
تا با همکاری جهاد کشاورزی، شرکت آب منطقه ای، محیط 

زیست و دیگر دستگاه های متولی محقق شود.
وی همچنین تاکید کرد از ابتدای امسال تا کنون ۸۰۰ 
هکتار از اراضی استان رفع تصرف و آزادسازی شده است.

با  دیگری  بخش  در  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
اشاره به پرونده قضائی شهردار اسبق شهرداری کرج، گفت: 
پرونده شهردار اسبق کرج در دادگاه تجدید نظر رسیدگی 
می شود و با توجه به اینکه اقدامات تحقیقی خاصی در 
این خصوص در حال انجام است، امید است منجر به اتخاذ 

تصمیم نهایی و اقدام بر اساس مقررات شود.
مالی  به جرایم  رسیدگی  در خصوص  فاضلی هریکندی 
تقویت  نیازمند  گفت:  البرز،  استان  در  دولت  کارکنان 
واحدهای حراست و بازرسی در دستگاه های اجرایی استان 
هستیم تا با نظارت های لازم شاهد کاهش جرایم مالی 

باشیم.
وی در ادامه با تاکید بر اینکه تخلفات قضات در استان 
البرز کمتر از یک درصد است، گفت: اما نظارت ها در این 

خصوص با قوت و جدیت ادامه دارد.
رئیس کل دادگستری استان البرز با بیان اینکه در حوزه 
ملی  اراضی  به  تجاوز  و  رفع تصرف  عامه،  حفظ حقوق 
و منابع ملی اقدامات خوبی در استان البرز دنبال شده 
است، افزود: به ۵۲ مورد طی سال گذشته رسیدگی شده 
همچنین از ابتدای امسال تاکنون ۳۵ مورد رفع تصرف 
توسط قرارگاه صیانت از بیت المال انجام شده و بیش از 

۱۰۰ هکتار رفع تصرف شده است.

برای  کارهایتان  لیست  در  را  چابک«  »بازاریابی  شما  آیا 
سال های آینده دارید؟ اگر نه برای ایجاد آن عجله کنید: 
براساس پژوهشی که در سال ۲۰۱۶ توسطWorkfront  و 
MarketingProfs انجام شد، ۴۱ درصد بازاریابان این طرح را 
قبلا ایجاد کرده و یا قصد دارند آن را در چند سال آینده به کار 
برند. Workfront بازاریابی چابک را چنین تعریف کرده است:
»رویکرد بازاریابی تاکتیکی که در آن تیم ها بر تلاش های 
جمعی در پروژه  های بسیار مهم تمرکز دارند و این پروژه 
ها به صورت جمعی تکمیل می شوند و سپس تاثیر آن ها 
اندازه گیری شده و بهبود تدریجی و دائمی در طول زمان به 

وجود می آید.«
این فرایند برای قابلیت تکرار، آزمودن و یادگیری سریع 
طراحی شد و قابلیت تغییر دوره سریع را دارد. در چارچوب 
بازاریابی چابک ، تصمیمات براساس داده ها و نتایج اخذ 

می شوند نه برحسب نظرات و عرف.

Roy Huhta، رئیس ارشد تولید رسانه های دیجیتال و عامل 
بازاریاب در گروه West Cary Group گفت: اتخاذ اصول و 
رویکردهای چابکی در بازاریابی تان »سرمایه گذاری کردن بر 
اساس ارزشی است که از طریق صنعت تحویل نرم افزاری 

تثبیت شده و با نیازهای بازاریابان همبستگی نزدیکی دارد.« 
و »ایجاد شالوده این رویکرد اطمینان می دهد که شما دائما 
در حال به حداکثر رسانی و بهینه سازی سرمایه گذاری 

بازاریابی هستید.«

بازاریابی و فروش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چرایی جهش به رویکرد بازاریابی چابک

ضد فساد

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

 آسوده تر می توانید در بازار بمانید

اگر بازار و رقبایتان بر اساس سیکل برنامه ریزی ۴ ماهه تغییر کنند خیلی خوب است ولی چگونگی این کارها معلوم نیست و بازاریابان این را می دانند. در واقع، در پژوهش اخیری که 
راجع به بازاریابی چابک  و توسط ارائه دهنده نرم افزار مدیریت پروژه یعنی وایک انجام شده، ۲۶ درصد بازاریابان گفته اند ماندن در بازار با تغییرات و پویایی های بازار و رقبا یکی از بزرگترین 
چالش های مورد بحث است. شرکت هایی که رویکرد بازاریابی چابک را اتخاذ می کنند، دریافته اند که با این کار می توانند تغییر سریع داشته باشند. با استفاده از بازاریابی چابک، افق 
برنامه ریزی  به جای چند ماه یا چند سال به چند هفته کاهش می یابد. بازاریابان چابک به جای ایجاد برنامه های سخت که تغییرشان دشوار باشد، نقشه های جاده ای منعطفی از پروژه 
ها و آزمون ها ارائه می دهند.پروژه ها توسط تیم به وظایف کوچکتر شکسته شده و اولویت بندی می شوند. تیم، مکررا جلسات را برای اولویت بندی مجدد کار براساس تغییر شرایط 
بازار یا دانش جدید به دست آمده سرکشی می کنند. معاون ارشد بازاریابی وقت در جاذبه بازاریابی چابک معتقد است که این است که می تواند جهت گیری استراتژی مان را با سرعت 
بالایی مجددا تنظیم کند، دوباره بر آن تمرکز کرده و دوباره محاسبه کند بر عکس روش سنتی که بازبینی ۶ ماهه یا یکساله در مورد کارهایی که انجام شده و آن هایی که نشده، دارد.« و 
»ما استراتژی مان را هر هفته بر اساس تجزیه تحلیل هایمان جهت بهبود محتوا و بازدهی کانال تغییر می دهیم.« Jason Weamer، بنیانگذار گروه هویت مجازی عامل دیجیتال معتقد 
بود که بازاریابی چابک ریسک ایجاد شدن موضوعات کمی بزرگ را کاهش می دهد. »قابلیت آزمودن و تکرار باعث کاهش نیاز به سرمایه گذاری سنگین در یک ایده خاص یا کمپین همه 

تخم مرغ هایتان را در یک سبد قرار نمی دهید و در سبدهای مختلف آن ها را می گذارید، می شود و درس های با ارزشی در طول راه  فرا می گیرید.«

 قلمرو کارتان را بهتر می شناسید و بهتر اولویت بندی می کنید

وقتی پروژه به کارهای کوچکتر شکسته می شود، و ارزیابی های مکرر در مورد انچه انجام می گیرد و آنچه تغییر می کند، صورت می گیرد، تیم بازاریابی چابک می تواند کارش را بر اساس 
اطلاعات جدید اولویت بندی مجدد کند. این رویکرد همچنین چالش های کمتری برای مدیریت درخواست های کاری فوری ایجاد می کند. این تنها بخشی از فرایند اولویت بندی منظم 
است. Olga Nohaرئیس بازاریابی نرم افزار ارائه دهنده bpm آنلاین  CRM گفت:»چابک بودن در بازاریابی به ما کمک می کند تا برنامه بهتری داشته باشیم و بهتر اولویت بندی کنیم. و 
نیز به ما در هماهنگ سازی تازه ترین اطلاعات بین اعضای تیم و شناسایی موانع قبل از تبدیل شدن به مسائل اساسی به ما کمک می کند.« و »تیم می تواند اولویت ها و حوزه کاری 
که کل هفته  برنامه ریزی و اولویت بندی شده را درک کند  و همچنین چابک بودن به کاراتر بودن و داشتن تمرکز بیشتر تیم کمک می کند.« حوزه بندی پروژه و ارتباطات همچنین در 
محیطی که تیم نقشه برداری و بازبینی را انجام می دهد، آسان تر می شود. Mozilla CMO Jascha Kaykas-Wolff  نویسنده »رشد سریع: چگونه رویکردهای جدید چابکی می توانند 
بازاریابی نوآوری بیانیه های قبلی کسب و کار را تغییر دهند« گفته: رویکرد چابکی به بهبود دو چالش ارتباطاتی بسیار متفاوت که تقریبا در بازاریابی هر سازمان وجود دارد کمک می کند: 
ما به وضوح اولویت هایمان را به اشتراک نمی گذاریم و برآورد نمی کنیم چقدر زمان برای انجام مطلوب یک وظیفه خاص نیاز است. »سیستم چابک که ریشه در تولید و مهندسی دارد 

برای تسهیل اولویت های مشترک میان تیم و سهامداران ایجاد شده و به بازاریابان در تخمین زمان مورد نیاز برای تکمیل هر پروژه کمک می کند.«

 تیم شما خشنودتر خواهد بود

براساس گزارش سرویس تحلیل بازنگری کسب و کار هاروارد، رویکرد یک سیستم چابک  می تواند تا ۲۰ درصد رضایت کارمندان را افزایش دهد؛ بازاریابی چابک نیز این چنین است. در 
واقع، پژوهش رایک دریافت که پذیرندگان بازاریابی چابک، رضایت بسیار زیادی از کار نسبت به کارهای غیر چابک دارند. بازاریابی چابک نه تنها مدیریت کار را بهبود می بخشد و همکاری 
را زیادتر می کند بلکه  فرصت های زیادی برای نظارت بر »برندگان« ایجاد می کند.Weamer می گوید:»کارمندان از اینکه کارها به سرعت انجام شوند و اقدامات دیده شوند، لذت می برند 

و این در حالی است که پروژه های طولانی که دائما در حال انجام اند این لذت بخشی را ندارند.«

دلایل اتخاذ رویکرد بازایابی چابک در سال های آینده
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برنامه های شهری آمریکای لاتین
 و توجه ویژه به محیط زیست

داشتن شهر سازگار با محیط  زیست حق همه افراد است 
اما نگرشی گذرا بر وضعیت محیط زیست جهان در دو 
دهه گذشته نشان می دهد که به رغم سیاست گذاری های 
اخیر در زمینه محیط زیست نه تنها اثرات مخرب انسانی 
در این حوزه کاهش نیافته بلکه مسایل حاد و دشواری 
مانند آلودگی شدید جو، نازک شدن لایه ازن، بروز پدیده 
گلخانه ای و گرم شدن کره زمین و پیامدهای متعدد 

ناشی از این پدیده ها نیز مطرح شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، توجه به مطالعات زیست 
ارزیابی  انجام مطالعات  محیطی و به طور مشخص 
سنجی،  امکان  مرحله  در  محیطی  زیست  اثرات 
مکان یابی پیش از اجرای پروژه های عمرانی در شهرها، 
در  مدیریتی  روش های  موثرترین  از  یکی  عنوان  به 
کاهش اثرات زیست محیطی و ابزاری در راه رسیدن به 

توسعه پایدار شهری به شمار می رود.
در ادامه چند مورد از برنامه ها و پروژه های پایدار شهری 
سازگار با محیط زیست که به طور موفق در چند سال 
اخیر در آمریکای لاتین و جنوبی اجرایی شده به نقل از 

سایت »آمریکاز کوارترلی« آورده شده است.
اسکوتر  اشتراک گذاری  به  برنامه  کاندوس« یک  »ای 
کاهش  هدف  با  که  است  سیتی  مکزیکو  در  برقی 
ترافیک و آلودگی در یکی از پر ازدحام ترین شهرهای 
می توانند  شهروندان  می شود.  انجام  لاتین  آمریکای 
با ثبت نام، عضویت ماهانه داشته باشند یا با هر بار 
استفاده از این اسکوترها هزینه آن را پرداخت کنند.  
هزینه استفاده از این اسکوترهای برقی ماهانه ۱۰ دلار 
هزینه به اضافه ۷۵ سنت برای ۳۰ دقیقه اول زمان 
سوار شدن بوده و در صورت عدم عضویت ۱.۵۰ دلار 

برای ۳۰ دقیقه اول هزینه بر است.
طرح »گرونکول«: پیشگام در طراحی و ساخت سقف های 
بزرگ و باغ های عمودی است. این پروژه ها به تنظیم 
درجه حرارت ساختمان، کاهش هزینه های برق، بهبود 
کیفیت هوا و کاهش صداهای خارجی کمک می کنند.  
پروژه های  بزرگ ترین  از  برخی  این شرکت مسئولیت 

زیرساخت های سبز در آمریکای لاتین، از جمله یک باغ 
عمودی را با استفاده از فناوری یک شرکت اسپانیایی 
که کل نمای هتل B۳ در »بوگوتا« را پوشش می دهد 
بر عهده دارد. این پروژه که در سال ۲۰۰۹ میلادی آغاز 
شد،  بیش از ۲۵۰ پروژه را در کل کلمبیا به اتمام رسانده 
است. هزینه باغ های عمودی تقریبا بین ۳۷ تا ۹۳ دلار 
برای هر فوت مربع و سقف های سبز نیز بین ۷ تا ۲۸ 

دلار برای هر فوت مربع است.
پروژه »کوئنتو سانتریو« در کلمبیا با مسیرها و خطوط 
نقاط  کیلومتر   ۲۵ از  بیش  طول  به  دوچرخه سواری 
مختلف شهر را با شکاف های اقتصادی و اجتماعی و 
جغرافیایی به یکدیگر متصل می کند. این پروژه در حال 
حاضر تحت نظر برنامه دولت کلمبیا برای ساخت حدود 
۱۲۰ کیلومتر از مسیرهای جدید دوچرخه سواری، علاوه بر 
حفظ ۹۶ کیلومتر از مسیرهای موجود با هدف دسترسی 
۱۰ درصد از کل شهروندان به مسیرهای دوچرخه سواری 
منبع  انجام می شود. چندین  تا سال ۲۰۲۰ میلادی 
مختلف برای تامین بودجه این پروژه در نظر گرفته شده 
است که از آن ها می توان به ۸۵۰ هزار دلار کمک مالی 

IDB برای توسعه مرحله اول آن اشاره کرد.
»اگو لوجیکا« یک شرکت خصوصی است که زباله های 
مشتریان صنعتی را جمع آوری و دفع می کند. این کار 
کمک می کند تا مشتریان استانداردهای سختگیرانه 
در  داخلی  هنجارهای  عنوان  به  که  را  صفر«  »زباله 
شرکت های چندملیتیِ فعال در شیلی پذیرفته شده، 
میلادی   ۲۰۰۲ سال  در  شرکت   این  سازند.  برآورده 
تأسیس شد و با تنها یک کامیون که خانه به خانه 
زباله های بازیافتی را جمع آوری می کرد، آغاز به کار کرد 
و اکنون به شرکتی تبدیل شده که ۲۰۰ کارمند در آن 
ماهیانه بیش از  ۱۰ هزار تُن زباله جابه جا می کنند.  
مشتری ها به ازای هر کیلوگرم زباله بین ۳ تا ۴ سنت 
هزینه پرداخت می کنند؛ این تقریبا همان مبلغی است 
که شرکت برای دفع زباله ها در محل دفن زباله هزینه 

می کند.

»پایتخت«گزارش

توضیحات شهرداری تهران در مورد ساخت و ساز 
دولت در جماران 

تجهیز سیستم مدیریت حریق های جنگلی ایران به ماهواره

شهرداری منطقه یک توضیحاتی را در مورد تخریب ملکی در 
جماران متعلق به نهاد ریاست جمهوری ارائه کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، حمید موسوی در 
مورد جزئیات این تخریب با بیان اینکه ۶ سال پیش مجوز 
گودبرداری در ملکی متعلق به نهاد ریاست جمهوری در جماران 
صادر شد و در نهایت یک گود ۱۴ متری حفاری شد، گفت: اما 
بعد از مدتی این گود به حال خود رها شد و به مرور زمان به علت 

عمر محدود سازه نگهبان در زمره گودهای پرخطر قرار گرفت.
او با بیان اینکه پیش از سال جدید، نهاد ریاست جمهوری نسبت 
به تکمیل ساخت و ساز و درخواست اخذ پروانه نیز اقدام کرد، 
افزود: کاربری ملک، مسکونی و بر اساس ضوابط طرح تفصیلی 
دارای تراکم۳۰۰ درصد است و برخلاف برخی اخبار منتشره این 
ملک باغ نیست و به عبارتی مستند به مصوبه کمیسیون ماده 
هفت ازسال ۹۳ نوعیت ملک، باغ نیست و همچنین تائیدیه 

جدید کمیسیون ماده ۷ مبنی بر باغ نبودن را نیز دارد.
شهردار منطقه یک با تاکید بر اینکه براساس ضوابط طرح ویژه 
مصوب ساماندهی محدوده جماران، در شورایعالی شهرسازی 
در مجاورت حسینیه شماره یک تعداد طبقات مجاز بصورت 

دوطبقه روی زمین است، افزود: طرح ارائه شده بصورت دوطبقه 
روی زمین و سه طبقه زیرزمین ارائه شده است که منطبق بر 
ضوابط طرح تفصیلی  است و همچنین براساس پهنه ملک، 
می توانستند ۷۰ درصد سطح اشغال داشته باشند؛ اما حدود۶۰ 
درصد ساخت و ساز داشتند که کمتر ازضوابط طرح تفصیلی 
شهر تهران است. همچنین رعایت بر اصلاحی و شیب زیاد 
زمین)اختلاف ۹ متری شمال و جنوب زمین( شرایط خاصی 

را بوجود آورده است.
او با بیان اینکه در حین اجرای کار ، مأموران شهرداری متوجه 
ساخت یک »نیم« طبقه برخلاف ضوابط مصوب شدند که عصر 
روز گذشته، مأموران اجرائیات نسبت به تخریب آن اقدام کردند، 
افزود: این ملک متعلق به نهاد ریاست جمهوری است و ملک 
شخصی نیست؛ اما متاسفانه در فضای مجازی اخباری مبنی بر 
تخریب ملک رئیس جمهور منتشر شده است که صحت ندارد.

موسوی افزود: این ملک متعلق به نهاد ریاست جمهوری است 
و در حال حاضر نیز سازنده بنیاد مسکن است.

از روز گذشته اخباری در فضای مجازی مبنی بر تخریب ملک 
حسن روحانی رئیس جمهور در جماران منتشر شده است.

یک کارشناس سنجش از دور یگان حفاظت سازمان جنگل ها 
ضمن بیان اینکه مرکز کنترل و پایش عرصه های منابع طبیعی 
کشور طی روزهای اخیر راه اندازی شده است، گفت: در حال 
حاضر در این مرکز برای مدیریت حریق های جنگلی و مرتعی از 
اطلاعات ماهواره هایی که از آتش سوزی های سطح کره زمین 

عکس برداری می کنند، استفاده می کنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد نامدار ضمن اشاره به اینکه 
مرکز کنترل و پایش عرصه های منابع طبیعی کشور از حدود دو 
هفته گذشته راه اندازی شده است، اظهار کرد: در حال حاضر به 
تصاویر دو ماهواره ای که از سطح زمین عبور و آتش سوزی ها 
را گزارش می کنند، دسترسی داریم. از طریق این دو ماهواره 
حدود چهار دفعه طی یک روز تصاویر آتش سوزی ها در کشور به 
دست ما می رسد که از طریق انطباق تصاویر با نقشه ها می توانیم 

آخرین وضعیت آتش سوزی  در جنگل ها و مراتع را رصد کنیم.
او با بیان اینکه اگر آتش سوزی ها در هنگام عبور ماهواره از زمین 
یا اندکی پیش از آن شروع شده باشند ما با فصله زمانی کمی از 
وقوع آتش در جنگل ها و مراتع مطلع می شویم، تصریح کرد: اما 
اگر آتش سوزی  پس از عبور ماهواره ها و عکس برداری از زمین 
رخ دهد عموما با فاصله زمانی بیشتری )بین ۴ تا ۸ ساعت( از 

وقوع آتش از طریق تصاویر ماهواره ای باخبر می شویم.
این کارشناس سنجش از دور یگان حفاظت سازمان جنگل ها 

به محض  یگان حفاظت سازمان جنگل ها  در  ما  داد:  ادامه 
مشاهده آتش در عرصه های منابع طبیعی موقعیت آن را به 
استان ها گزارش می دهیم. علاوه بر این گشت های فعالی در 
منطقه نیز وجود دارد که به پایش منطقه و رصد آتش سوزی ها 

می پردازند.
به  دنبال آن هسیتم که  به  ادامه تصریح کرد: ما  در  نامدار 
تصاویر  دریافت  برای  ماهواره ها  از  بیشتری  تعداد  داده های 
آتش سوزی دسترسی پیدا کنیم، چنانچه این اتفاق بیفتد تصاویر 
ماهواره ای در فاصله های زمانی کوتاه تری به دست ما می رسد 
و با سرعت بیشتری از وقوع آتش در جنگل ها و مراتع مطلع 
می شویم. در حال حاضر از سیستم های ماهواره ای جهانی که به 
صورت رایگان در اختیار ما قرار می گیرد برای این کار استفاده 
می کنیم اما قصد داریم با همکاری پژوهشکده هوا و فضا این 

سیستم ها را بومی سازی کنیم.
نامدار در پایان با اشاره به اینکه اخیرا سامانه تلفنی ۱۳۹ امور 
جنگل و مرتع برای دریافت گزارش های مردمی آغاز به کرده 
است، گفت: علاوه بر این نیز شماره ۱۵۰۴ مانند گذشته همچنان 
آماده دریافت گزارشات مردمی در عرصه های منابع طبیعی است، 
همچنین سایر تجهیزات اطفای حریق و تجهیزات پیش بینی 
آتش مانند پهپاد نیز طی روزهای اخیر تهیه شده است که به 

تدریج در اختیار استان ها قرار می گیرد.

»محیط زیست«

شهری
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

فرهنگی

جهان سینما

سریال زندگی »آندری تارکوفسکی« به کارگردانی 
کیریل سربرنیکوف ساخته خواهد شد.

پس از عقب افتادن مراسم اسکار به مدت دو ماه، 
»انجمن منتخب منتقدان« نیز اعلام کرد اهدای این 
مراسم را تا ۷ مارس )۱۷ اسفند( به تعویق می اندازد.

 جوایز فیلم »بفتا« ۲۰۲۱ نیز متناسب با مراسم 
اسکار، زمان برگزاری اش را تغییر داد.

از سکته  »آلن دلون« سکوت یک ساله اش پس 
مغزی را شکست و از بهبودی اش خبر داد.

»علی نصیریان«: علاوه بر توانایی و مهارت، انتخاب 
و  ماندگاری  برای  بعدی  نکته  دقیق  و  درست 

موفقیت اخلاق گرا بودن است.

»فرزاد موتمن«: فقط یک فیلم ساخته ام و آن »سراسرِ 
شب« است؛ هرچه که به غیر از این فیلم ساخته ام 
صرفا مشقی بوده برای این که این فیلم ساخته شود.

شرکت »سینرجتیک« به تازگی حقوق پخش فیلم 
سینمایی »شبی که ماه کامل شد« را به کارگردانی 
نرگس آبیار برای پخش در آمریکا و کانادا خریداری 

کرده است.

فیلم »قهرمان« که کمپانی فرانسوی ممنتو پیکچرز 
آنلاین  بازار  در  است  آن  بین المللی  توزیع کننده 

جشنواره فیلم کن ۲۰۲۰ حضور خواهد داشت.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 The که از آن با عنوان آلبوم سفید The Beatles آلبوم راک اند رول بیتلز
White Album نیز یاد می شود، نهمین آلبوم استودیویی گروه تکرارنشدنی 
بیتلز است. در این آلبوم از هیچ عنصر گرافیکی در طراحی کاور، کاست و 
واینل استفاده نشده و به همین سبب است که به آن آلبوم سفید گفته 
می شود. این آلبوم بدون پیش زمینه خاصی منتشر شد و تا زمان انتشار، هیچ 
سینگلی از آن منتشر نشده بود. این گروه ماندگار در این آلبوم به گستره زیادی 
از سبک ها و حالات مختلف موسیقی از جمله بلوز، راک اند رول و راک گام 
نهاده است. برخی از ترانه های این آلبوم توسط هنرمندان هندی نوشته شده 
است. این آلبوم از بدو انتشار تا به امروز مورد ستایش قرار گرفته است و در 
دوره های مختلف نسخه های ریمسترشده و بازبینی شده آن منتشر شده است. 
این آلبوم به مانند عمده آثار گروه توانست به صدر جداول فروش راه یابد و بار 
دیگر گروه را  به یک موفقیت عمده برساند. آلبوم سفید اثر شاخص و ماندگار 
دیگری از گروه افسانه ای بیتلز است که با گذشت بیش از ۵۰ سال همچنان 
طراوت و تازگی آن رنگ تکرار به خود ندیده است. این آلبوم در دو دیسک و 
30 قطعه تولید شده و شنیدن این مجموعه شاهکار را شدیدا به همه شما 

خوبان توصیه می کنیم.

1968 / »The White Album | آلبوم سفید«
:: بیتلز ::

»بارتون فینک« چهارمین اثر سینمائی برادران کوئن است که فضائی سوررئالیستی 
دارد و نسبت به سایر فیلم های این دو نابغه -چه فیلم های پیشین و چه فیلم 
هائی که بعد از آن ساخته شد- متفاوت تر است و زوایا و ابعاد گوناگونی را هم به 
جهت تحلیل و بررسی در خود جای داده. بارتون فينك در فیلم برادران کوئن يك 
نمایشنامه نويس موفق در شهر نيويورك است که به تازگی مورد استقبال عمومي 
منتقدان قرار گرفته و حالا وسوسه درآمد بیشتر او را به لس آنجلس کشانده است 
که بخت خود را در هاليوود بيازمايد. مدير كمپانی به او سفارش نوشتن فیلمنامه ای 
درباره ی کشتی گیری می دهد. ولی فینک قادر نيست در اين مورد چيزی بنويسد. 
او به واقع آرمانگرایی است که اکنون در ورطه ی سقوط قرار گرفته. در این میان 
آشنایی او با یک فروشنده ی دوره گرد در هتل غریب محل اقامت اش و همچنین 
نویسنده ی دائم الخمری که رذیلانه تمامی خلاقیت هنری اش را صرف فیلمنامه 
نوشتن برای هالیوود کرده و همسر )منشی( اثیری او، فیلم را با یک چرخش روایی 
مواجه می کند که نهایتا پای پلیس به هتل، بازجویی شدن فینک و یک جعبه ی 
بسته بندی شده ی مرموز که همسایه ی فینک در هتل )همان فروشنده ی دوره گرد( 
بدو می دهد، منجر می شود. این فیلم ماندگار و عجیب را حتما به تماشا بنشینید؛ 

خصوصا اگر به فضای دیوانه وار آثار این دو برادر علاقه دارید...

1983 / »Barton Fink | بارتون فینک«
:: برادران کوئن ::

»جیمز اوئن ودرال« )JAMES OWEN WEATHERALL( یک فیزیکدان، فیلسوف و 
ریاضیدان است. وی دارای مدرک تحصیلات تکمیلی از دانشگاه هاروارد، انستیتوی 
فناوری استیونز و دانشگاه کالیفرنیا، ایرواین است که در حال حاضر استادیار منطق 
و فلسفه علوم است. پس از بحران اقتصادی سال ۲۰۰۸، کارشناسان بسیاری ازدیاد 
ابزارهای مالی پیچیده را علت سقوط بازارهای مالی دانسته، و طراحان آن ابزارها را 
که عمدتا فیزیکدان بوده اند، سرزنش می کنند. مولف این کتاب که به زبان غیرفنی 
و شیرین تاریخچه ای از نقش فیزیکدانان در تحول نظریه های مالی ارائه می کند، 
برعکس معتقد است فیزیک در بازارهای مالی آینده ای روشن دارد و باید به طور مداوم 
مدل ها و فرایندهای مالی را پالایش دهد؛ وی می گوید تحولات مدل سازی مالی در 
این عرصه از علوم درمان بیماری است، نه علت آن. این کتاب معمای رابطه ی فیزیک 
با مالی را شرح و توضیح می دهند چگونه فیزیکدانانی چون باشلیه، آزبورن، مندلبروت، 
تورپ، بلک و... سپهر مالی را توسعه می دهند. داستانی که نویسنده به دنبال کشف آن 
است وی را از پاریس اوایل قرن بیستم به آزمایشگاه های دولت امریکا در طول جنگ 
جهانی دوم، و از آن جا به میزهای بازی لاس وگاس و به کمپ جوانان انقلابی در 
سواحل اقیانوس آرام می کشاند. شرح این سفر تحولی بیانگر آن است که رابطه فیزیک 

و نظریه های مالی بسیار عمیق است.

2013 / »The Physics of Finance | فیزیک مالی«
:: جیمز اوئن ودرال | ترجمه: حسین عبده تبریزی ::

کتابفیلم موسیقی

جبار آذین

نویسنده و منتقد

رئیس مجلس با انتخاب رضوی به عنوان مشاور فرهنگی 
و هنری خود، یک حرکت غیرمتعارف را در عرصه های 
سیاست و تجارت و فرهنگ شکل بخشیده است. حرکتی 
که به لحاظ ذات و ماهیت و عملکرد و اهداف، در ایران 
امروز نمی تواند هیچگونه تاثیر مثبت در عملکرد سیاسی 
مجلس و عملکرد فرهنگی سینما داشته باشد و تنها حاصل 
آن، دستیابی به برخی اهداف سیاسی، جناحی و شخصی 
است، چرا که سیاست و فرهنگ از منظر وجود و حیات و 
اهداف از اساس، نه درکنار که در برابر یکدیگراند. در واقع 
اقدام »محمدباقر قالیباف«، حرکتی سیاسی تبلیغاتی در 
جهت حفظ و تحصیل منافع مشترک و استفاده ابزاری 
از هنر و سینما در مسیر سلطه سیاسی است. گرچه این 
نوع اقدام ها در فضای سیاسی و اجتماعی ایران و جهان 
تازه نیست ولی به تحقیق، ماحصلی جز سواری گرفتن از 
فرهنگ و یکه تازی سیاسی ندارد. افزون بر این، گزینش 
فردی خارج از مجلس در مقام مشاور فرهنگی و هنری، 
آن هم در شرایطی که مجلس در میان انواع کمیسیون 
های خود -گرچه از نوع دکوری!- کمیسیون فرهنگی هم 
دارد، به معنای بی اعتنایی و بی اعتمادی به کمیسیون 
فرهنگی و به عبارتی زیر سوال بردن و تحقیر این کمیسیون 
و نادیده گرفتن وجود و نقش آن است. قالیباف به جای 
همت و همکاری در تشکیل یک کمیسیون فرهنگی کار 
آمد و تاثیرگذار در مجلس و خانه ملت که منطقی، قانونی 
و مشروع است، این کمیسیون را به نفع منافع و اهداف 
شخصی دور زده و در راه رسیدن به اهداف خود و بهره 
بری از ابزار گوناگون در این راستا تلاش می کند. واقعیت 
اینکه، برخلاف نگاه حزبی ها، کار قالیباف، نه تنها هیچ 
ثمری برای سینمای ایران ندارد که به بازی گرفتن آن در 

دور تازه ای از فعالیت های سیاسی کشور است. از همین 
رو، رفاقت، منافع و سیاست و زمینه سازی برای تصرف 
قدرت اجرایی کشور توسط هم جناحی ها که عامل اصلی 
گزینش »سید محمود رضوی« به عنوان مشاور قالیباف 
است، هیچ ربطی به سینما و فرهنگ ندارد و تنها می تواند 
در تداوم عملکردهای قبیله ای و سیاسی و تجاری سینما 
و دامن زدن به بحران ها و انحراف ها و بیراه های آن نقش 
آفرین باشد. عبور از روی سینما و کمیسیون فرهنگی با 

بولدوزر سیاسی، برج سازی قدرت در مجلس و سیاست 
در جهت منافع شخصی، گروهی، سیاسی و جناحی است 
و جز بازی دادن سینما و سینماگران و به مسلخ سیاسی 
بردن فرهنگ و سینما معنا و مقصد ندارد. اگر به راستی 
هدف جناب قالیباف، حمایت و همکاری با فرهنگ بود، 
کمیسیون فرهنگی مجلسی که او ریاست آن را به عهده 
دارد، در اولویت بود، بنابراین، مساله، فرهنگ نیست که 

چیزهای دیگری است!

یادداشت

بندبازی قالیباف روی نخ مجلس و سینما!
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7 ورزشی

انتخابات هیات  از ۴ روز به برگزاری  در حالی که کمتر 
کشتی استان مازندران باقی مانده به نظر می رسد طی 
نامزدهای  آرایش  در  تغییرات  شاهد  مانده  باقی  مدت 

انتخابات باشیم.
هنوز از مجموع یازده نامزد حاضر در صحنه رقابت هیچ 
کدام اعلام کناره گیری و یا ائتلاف نکرده اند اما بی گمان 
در فرصت کوتاه باقی مانده تا ۴ تیرماه امکان تغییر در 
از جمع  مدعیان  آرایش نیروها بسیار زیاد خواهد بود. 
حاضر در انتخابات، اغلب آنان اعم از قهرمان المپیک و 
جهان، آسیا و رقابت های بین المللی متعلق به خانواده 
کشتی و برخی از این تعداد از سوابق روشنی در عرصه 
به  نیز  نامزدها  از  معدودی  البته  برخوردارند.  اول  ورزش 
اردوگاه سیاسیون تعلق دارند و یا گرایش های خطی دارند. 
با این وصف چشم انداز انتخابات گویای آن است که کثرت 
رقابت،  عرصه  در  نامزدها  موقعیت  کشی  وزن  و  مدعی 
حاکی از آن است که جمعی از تعداد یازده نامزد، بنا به 
مصلحت از گردونه رقابت کنار خواهند کشید. با وجود این 
پیش بینی، تعداد نفرات باقی مانده در عرصه انتخابات به 
تعداد انگشتان یک دست و شاید اندکی کمتر از آن خواهد 
رسید. از میان همین تعداد نیز به جرات می توان اذعان 
کرد رقابت اصلی بین چند چهره شاخص در میان خواهد 
بود. به عبارت دیگر احتمالا رقابت اصلی و صف آرایی بین 
مدعیان شرق استان و اردوگاه ساری از یک سو و غرب 
استان از سوی دیگر باشد. در واقع برخی از هیات های مرکز 
و غرب استان تلاش می کنند با حضور در صحنه انتخابات 

و امکان کسب کرسی ریاست هیات کشتی، به دور طولانی 
مدت مدیریت شرقی ها پایان دهند. رقابتی که حساسیت 
های این انتخابات را دو چندان می کند. در میان این 
هیاهو نیروی سومی نیز وجود دارد که اهتمام دارد تا مسیر 
دیگری را برای آینده هیات ترسیم کند. بر همین اساس 
حضور و اقتدار نامزد در سایه را بر سر زبان ها افتاد. اکنون 
اما گویا سیاست دیگری در میان افتاده و شایعه کناره 
گیری نامزد در سایه مطرح شده است. در صورت صحت 
این اتفاق، بی گمان رقابت اصلی بین چهره های مطرحی 
از خطه شرق  چون عسگری محمدیان، و نقی کلانتری 
و حمیدمحمدنژاد از غرب استان برقرار برقرار خواهد بود. 
البته این نوشتار صرفا بر اساس معادلات حاضر و درصورت 
صحت شایعات می تواند مقرون به حقیقت باشد و چه 
بسا طی روزهای اندک باقی مانده اتفاقات دیگری رخ دهد.

تردید حضور یک نامزد خاص در انتخابات

نظر  مورد  را چهره  او  ای  عده  که  نامزدی  نیست  روشن 
فدراسیون و اداره کل در انتخابات هیات کشتی مازندران 
قلمداد می کردند در انتخابات روز ۴ تیر ماه حضور خواهد 
یافت یا خیر؟ گفته می شود وی به طور شفاهی تاکید کرده 
در انتخابات هیات کشتی شرکت نخواهد کرد اما این کناره 
گیری را پس از سخنرانی در جمع اعضای مجمع اعلام می 
کند.  مدعیان پارا از این هم فراتر نهاده و ادعا می کنند 
فرد مورد نظر بنا به دلایلی از مسئولیت مهم دیگر خود 
که  اقبال مسئولان برای حضور وی در مسند هیات را بر 
انگیخته بود کناره گیری کرده است با این وصف عده ای 
که با نگاه تردید و بدبینی به قضایا نگاه می کنند، تمام این 
اتفاقات را در راستای ترفند انتخاباتی ارزیابی و معتقدند 
فرد مورد نظر در انتخابات شرکت خواهد کرد و همه این 
هیاهو به منظور گمراه کردن رقبا و به سکوت واداشتن 
آنان تا روز مجمع است!  اگر چنین سناریویی ترسیم شده 
باشد باید ضمن تبریک به نویسندگان آن، به جامعه کشتی 
هشدار داد تا مواظب فنون بالای رقبا و اصطلاحا بنداز 

حریفان باشند!
صرفنظر از درست یا نادرست بودن ادعاهای فوق و اینکه 
انتخابات با یازده نفر یا تعداد معدودی برگزار خواهد شد، 
یک نکته را نمی توان از نظر دور داشت که رئیس هیات 
کشتی مازندران باید دارای ویژگی های منحصر به فرد از 
جمله مقبولیت عمومی، توانایی در امر مدیریت، تجربه در 
اجرا و عمل، امکان جذب اسپانسر و اشتهار باشد.  نمی 
توان و نباید عنان اختیار هیات برتر کشتی کشور را به 
دست کسی سپرد که در عرصه مدیریت ورزش امتحان خود 
را پس نداده است. همه یازده نامزد حاضر  قابل احترام 
و در جای خود شایسته تقدیر اند اما وقتی در میان این 
جمع کسانی حضور دارند که کشتی کشور به آنان مدیون 
است یا از سوابق اجرایی و مدیریتی روشن برخوردارند چرا 

باید دنبال غریبه بگردیم؟ مدیریت هیات کشتی مازندران 
نباید محل آزمون و خطا یا عرصه کشمکش های پشت 
پرده افراد باشد. اینجا چشم و گوش جامعه کشتی باز و 
همه علاقه مندان تحولات این ورزش را دنبال می کنند. 
نیز گویای  انتخابات  در عرصه  نامزدها  حضور حداکثری 
حساسیت افراد نسبت به اهمیت موضوع است. در این 
منطقه که بساط کشتی در هر کوی و برزن آن پهن است 
نمی توان انتظار داشت انتخابات با یک نامزد خاص و در 
شرایط خودخواسته برگزار شود. اجازه بدهید خانواده کشتی 
یک نفر را از میان خود برای اداره هیات انتخاب کنند. 
فردی که به جای آقا بالاسر لازم بودن خدمتگزار و نوکر 
گوش شکسته ها باشد. اگر غیر از این باشد همه ضرر 

خواهند کرد.

دیدگاه

شمارش معکوس برگزاری انتخابات هیات کشتی مازندران؛

آیا آرایش نیروها تغییر می کند؟

بانوان

فدراسیون برای لیگ والیبال زنان »مریم هاشمی«:  شیوه برگزاری لیگ برتر والیبال زنان تغییر می کند
پاداش تعیین کرد

سرمربی تیم والیبال زنان سایپا گفت: احتمال دارد که 
بدلیل شیوع ویروس کرونا لیگ برتر فصل آینده به 
صورت متمرکز برگزار شود و تیم ها مجبور نباشند هر 

هفته عازم سفر شوند.

ایرنا، »مریم  از  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
هاشمی« روز گذشته اظهار داشت: فدراسیون والیبال 
هنوز جلسه ای برای تعیین تاریخ برگزاری لیگ والیبال 
زنان تشکیل نداده است. سایپا هم می خواهد به 
تیم داری در والیبال زنان ادامه دهد. متاسفانه چون 
مشخص  آسیا  باشگاه های  جام  در  حضور  تاریخ 
چه  از  را  خود  برنامه های  که  نمی دانیم  نیست، 
زمانی شروع کنیم. در صورت مشخص شدن تاریخ 

مسابقات، سایپا برنامه دقیقی را ارایه می کند.
از  درصد  گفت: ۸۵  بازیکنان  دستمزد  درباره  وی 
دستمزد والیبالیست ها پرداخت شد و ۱۵ درصد باقی 
مانده کسر شده که این موضوع  با رضایت بازیکنان 

بدلیل کرونا بوده است.
سرمربی تیم سایپا ادامه داد: شرایط برگزاری مسابقات 
بدلیل شیوع کرونا، نامعلوم است. توقع ما این است 
تا در فصل جدید تیم هایی با کیفیت بالا حضور یابند 
و به هر قیمتی ۹ تیم برای یک لیگ نداشته باشیم. 

با ۶ تیم می توان لیگ خوب و پلی آف را برگزار کنیم. 
به نظر می رسد، دیدارهای لیگ برتر در فصل آینده 
به جای دور رفت و برگشت به صورت مجتمع برپا 
می شود. تیم ها هر هفته مجبور نیستند عازم سفر 
شوند البته این امر منوط به تصمیم فدراسیون است.

وی یادآور شد: امیدوارم هر چه سریع تر نایب رییس 
زنان فدراسیون والیبال مشخص شود تا برنامه های 

زنان را اعلام کنند.
هاشمی خاطرنشان کرد: بازیکنان زیادی را برای جذب 
در فصل جدید در نظر گرفتیم و سعی می کنیم تا 
بازیکنانی که عالی کار کردند، نگه داریم. باید ببینیم تا 
با بحران کرونا مسابقات لیگ به چه سمت و سویی 

می رود.
که  است  ماه  چهار  مدت  به  بازیکنان  افزود:  وی 
تمرینات توپی خوبی ندارد و نیاز به آمادگی اولیه 
دارند. باید برای جام باشگاه های آسیا به ما فرصت 

بدهند. هر چند باشگاه ابتدا باید تصمیم گیری کند.

انگیزه  ایجاد  برای  والیبال  فدراسیون 
بخش  در  تیم داری  برای  باشگاه ها  در 
زنان و تحقق اهداف پیش بینی شده، 
و  برتر  لیگ های  برای  را  پاداش هایی 

دسته یک تعیین کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مشاور امور 
زنان در فدراسیون والیبال در این زمینه 
در  زنان  لیگ های  برای  ورودیه  گفت: 
همچنین  نمی یابد.  افزایش   ۹۹ سال 
مشخصی  سقف  تا  بازیکنان  قرارداد 
شامل ۱۰ درصد حق فدراسیون نمی شود. 
تیم های  برای  نقدی  پاداش  پرداخت 
اول تا سوم لیگ های زنان در این فصل 
پارامتر تشویقی است.  به عنوان دیگر 
میزان این پاداش ها در لیگ برتر زنان 
به ترتیب یک میلیارد ریال برای قهرمان، 

۵۰۰ میلیون ریال برای نایب قهرمان و 
۲۵۰ میلیون ریال برای تیم سوم است.

لیگ  قهرمان  افزود:  شاددل«  »مهناز 
میلیون ریال  نیز ۵۰۰  زنان  یک  دسته 
جایزه نقدی دریافت می کند و تیم های 
دوم و سوم به ترتیب ۲۰۰ و ۱۰۰ میلیون 

ریال پاداش دریافت خواهند کرد.
آیین نامه   ۹ بند  خصوص  در  وی 
مسابقات  برگزاری  انضباطی  و  اجرایی 
فدراسیون والیبال گفت: بر اساس این 
بند، باشگاه هایی که تیم مردان و زنان 
را در لیگ برتر دارند، به لحاظ داشتن 
تیم زنان به جای هشت درصد از قرارداد 
به  درصد  پنج  می توانند  مرد  بازیکنان 
فدراسیون پرداخت کنند و سه درصد در 

حساب باشگاه خواهد ماند.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

هنوز از مجموع یازده نامزد حاضر در صحنه رقابت هیچ کدام اعلام کناره گیری و یا 
ائتلاف نکرده اند اما بی گمان در فرصت کوتاه باقی مانده تا ۴ تیرماه امکان تغییر در 

آرایش نیروها بسیار زیاد خواهد بود. 

صرفنظر از درست یا نادرست بودن ادعاهای فوق و اینکه انتخابات با یازده نفر یا تعداد 
معدودی برگزار خواهد شد، یک نکته را نمی توان از نظر دور داشت که رئیس هیات 
کشتی مازندران باید دارای ویژگی های منحصر به فرد از جمله مقبولیت عمومی، توانایی 
در امر مدیریت، تجربه در اجرا و عمل، امکان جذب اسپانسر و اشتهار باشد.  نمی توان 
و نباید عنان اختیار هیات برتر کشتی کشور را به دست کسی سپرد که در عرصه مدیریت 

ورزش امتحان خود را پس نداده است.
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»مهناز الله وردی« که تقریبا تمام قلل مرتف ایران را 
حداقل یکبار صعود کرده پس از وقفه ای که براثر کرونا 
در مسیر حرکتش به قلل اتفاق افتاد از قلل محل زادگاه 
خود میگون شروع کرد و اولین صعود خود در سال جدید 

را به نام قله آبک ثبت کرد.
و  باب  در  هم  شعری  قله  هر  فتح  از  پس  که  وی 
خصوصیات همان منطقه می سراید نحوه صعودش به 

قله آبک را اینگونه توصیف می کند:
توفیقی شد تا بار دیگر در صعودی دیگر با همنوردان در 
سال جدید و بعد از یک قرنطینه طولانی و خانه نشینی  
لذتی وصف ناشدنی را تجربه کنم. آبک قله ی سرسخت 
و بی نظیر، دماوند کوچک، در زادگاهم رودبار قصران  
میزبان ما بود به ارتفاع ۳۴۸۸ . در جنوب غربي این قله 
ميگون، در شمال غربي آن شمشک و در جنوب شرقي 
آن روته قرار دارد. کوه آبک در شمال شرقی میگون قرار 
دارد. در ارتفاعات آن چشمه و غار کوچکی وجود دارد 
که در تابستان مملو از یخ است. در گذشته برای تهیه 
بستنی و تهیه یخ از این کوه استفاده می کردند. چوپانان 

هم  گوسفندان خود را جهت رفع تشنگی به کنار همین 
چشمه  می برند، بیشتر آب شرب اهالی میگون هم از 

چشمه زلال آبک تهیه می گردد.
مسیر صعود از شمشک  و استارت از پای کوه حدود 
۷ صبح زده شد و پس از طی سبزه زارها و دره های پر 
برف، چشمه سارهای زیبا و البته یخچال های خطرناک 
و صخره های سنگی حدود ۱۲ ظهر به قله رسیدیم. از 
چهار جهت قله می شد میگون زیبا، فشم، روته، شمشک 

و...کلا طبیعت زیبای قصران را دید.
آهنگرگ،  استرچال،  قله  باشکوه،  دماوند  همچنین 
مهرچال و پیرزن کلومم، قلعه دختر، الله بند، توچال و... 
در یک چنین روز آفتابی ابهت و جلوه ای خاص را به 
تصویر می کشید . صبحانه را در گوسفند سرای  لب 
چشمه  و ناهار  را برگشت در آخرین  ایستگاه تله اسکی 
خاموش  با چشم انداز زیبای شمشک خوردیم و حدود 
چهار بعد از ظهر پای کار خسته ولی پیروز و خوشحال  
یکدیگر را برای خداحافظی در آغوش کشیدیم... خدایا 

سپاس.

مهناز الله وردی؛ کوهنوردی که زیباترین توصیف را از کوه دارد
مکث

»مارسلو بروزوویچ« به دلیل مصدومیت دیدار اینتر 
برابر سمپدوریا را از دست داد.

»زیدان« در واکنش به اظهارات پیکه: داوری ها به 
نفع ما نیستند؛ گلایه کردن در زندگی، چیزی را عوض 

نمی کند.

»پپ گواردیولا«: لیورپول قهرمان لیگ برتر شده است؛ 
منچسترسیتی برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان 

تلاش می کند.

»ماریو کورسو«، اسطوره اینتر درگذشت.

»رایان گیگز«: گریلیش از جنس منچستریونایتد 
است؛ ما به یک مهاجم مرکزی هم نیاز داریم.

»آرتور ملو«، بازیساز برزیلی بارسلونا هدف یوونتوس 
برای تقویت خط هافبک است اما آرتور همچنان 

تمایلی برای ترک بارسلونا نشان نمی دهد.

»لوک شاو«: منچستریونایتد باید تساوی ها را به 
برد تبدیل کند.

آلمان  ملی  تیم  سابق  مهاجم  کروزه«،  »مکس 
قراردادش را با فنرباحچه فسخ کرد.

»آدام هلوژک«، مهاجم 17 ساله اهل جمهوری چک 
اسپارتا پراگ، گزینه جانشینی تیمو ورنر در لایپزیش 

است.

»برایان کریستانته«، هافبک 25 ساله آ اس رم روز 
گذشته مورد حمله سارقان قرار گرفت.

»جو کول«: لمپارد می تواند چلسی را در رده چهارم 
نگه دارد.

»اولیویه ژیرو«: می خواهم جواب اعتماد لمپارد را 
بدهم؛ زیاش و ورنر خریدهای خوبی برای چلسی 

هستند.

»پاتریس اورا«: مقایسه کردن برونو فرناندز با اسکولز 
کار درستی نیست.

»کیکه ستین«: پیروزی در تمام بازی ها غیرممکن 
است.

»سولسشر«: پوگبا یکی از بهترین بازیکنان جهان 
است.

پاسخ »فدراسیون فوتبال« به صحبت های زنوزی: در 
محاکم قضایی پیگیری خواهیم کرد.

پیام »محمد دادگان« به کفاشیان: حالا که برگشته 
ای، پول ها را هم برگردان.

»محمد نوری فر« برای دومین بار مدیر رسانه ای 
استقلال شد.

»مهدی ترابی« از بازی مقابل پیکان محروم است.

»علی کفاشیان«: فعلا نایب رئیس اول فدراسیون 
هستم.

تیم  با  در مقدماتی جام جهانی 2006  که  در سفری 
ایران  بازی  به  روز  ژاپن داشتیم یک  به  ملی فوتبال 
و ژاپن که در ورزشگاه یوکوهاما -محل برگزاری فینال 
جام جهانی- برگزار شد به دعوت کمیته رسانه ها و 
روابط عمومی فدراسیون فوتبال ژاپن رفتیم فدراسیون 
فوتبال این کشور. ساختمانی 4 طبقه و با تعداد کمی 
کارمند. کارکنان فدراسیون اغلب شان افتخاری انجام 
روابط  روابط عمومی و  از  به غیر  وظیفه می کردند. 
بین الملل و دبیرخانه بقیه بدون حقوق کار می کردند.
نه نگاهبانی و نه نرده ای و نه پرسش و پاسخی. بعد 
از تالار افتخاراتشان که در همکف بود و دبیرخانه و 
کمیته ها و طبقه سوم که دبیرکل و رئیس حضور 
داشتند ما را به طبقه چهارم بردند. طبقه چهارم یک 
سالن باز و بدون دیوار بندی همانند تحریریه روزنامه 
ها بود. حدود 20 نفر از پیشکسوتان و بزرگان و موی 
سپیدان نشسته بودند و هر کدام مشغول مطالعه یا 
تماشای فوتبال بودند. در نهایت آرامش. انگار کتابخانه 
»اتاق  بود  زده  بود. سردر ورودی سالن  های عمومی 
توضیح  ژاپن  فدراسیون  عمومی  روابط  مدیر  فکر«. 
داد که اینجا تصمیمات کلان فوتبال اتخاذ می شود. 
توضیح داد که این مو سپیدان یا سرمربی تیم ملی 
بوده اند یا بازیکنان نامدار و برجسته و چند نفر هم 
از نویسندگان و رسانه ای های پر سابقه و بازنشسته 
نود که  اوایل دهه  آیند.  که همه هم داوطلبانه می 
ژاپن خواست وارد فوتبال حرفه ای شود با پیشنهاد 
فرهنگ  برای  فوتبالیست ها  کارتن  فکر  اتاق  همین 

سازی و جذب و علاقمندی مردم و نوجوانان به فوتبال 
پیشنهاد شد و سال 1992 در جام ملت های آسیا که 
در هیروشیما برگزار شد ژاپن با عبور از ایران با تک 
گل »کازویوشی میورا« در دقیقه 80  برای اولین بار 
به فینال رفت و قهرمان شد. این قهرمانی خیلی به ما 

کمک کرد و برای میزبانی جام جهانی اقدام کردیم...
سال 2002  میزبانی مشترک کره و ژاپن در جام جهانی 
و اکنون هم یکی از حرفه ای ترین لیگ های آسیا و 
نزدیک به اروپا همین »جی لیگ ژاپن« است. چرا ما 
اتاق فکر در فدراسیون فوتبال نداریم؟ نداریم که دچار 
روزمرگی شدیم، نداریم که با یک شکست و تساوی 
همه به چه کنم میفتیم و فوتبال دچار بن بست می 
تمام  مجلس  نماینده  یک  سخنان  که  نداریم  شود، 

شیرازه فوتبال را دچار چالش می کند.
رزومه  حال  هر  در  ش  رزومه  که  آوردیم  مربی  یک 
ای موفق بوده و از او به عنوان تشکیل دهنده نسل 
طلایی فوتبال بلژیک یاد می شود؛ در بازی با عراق بوی 
خیانت هایی می آید و دخالت دلالان و تیم ما نتیجه 
تهران  در  قطر  و  عراق  بر  پیروزی  آیا  ولی  گیرد  نمی 

برایمان ناشدنی است؟!
چرا مربی را فراری می دهند و کار به شکایت و این 
داستان ها می کشد؟ باز هم دنیا به آخر نرسیده؛ مثل 
می  فسخ  نهایتا  دنیا  همه  و  عربی  کشورهای  تمام 
کنیم باید جریمه اش را هم بدهیم ولی چرا شیرازه 
فوتبال بهم ریخته؟ چرا رئیس فدراسیون تب می کند 
اینگونه  آیا  اتاق فکر داشتیم  اگر  زند؟  و غیبش می 
دچار روزمرگی می شدیم؟ برخی از این اسامی زیر را 

نگاه کنید:
داریوش مصطفوی، امیر عابدینی، علی پروین، حسن 
دادگان،  محمد  کلانی،  حسین  جباری،  علی  روشن، 
غفور جهانی، بهمن صالح نیا، مهدی قیاسی، محمد 
کاظم  کریمی،  فیروز  فریادشیران،  نادر  کهن،  مایلی 
حسین  مظلومی،  پرویز  پنجعلی،  محمد  رحیمی، 
چرخابی، افشین قطبی، علی دایی، امیر قلعه نویی، 

رضایی،  رحمان  درخشان،  حمید  مناجاتی،  مهدی 
مهدی مهدوی کیا، کریم باقری و...

نگارنده هم اکنون با عصبانیت مطلب را می نویسد به 
همین جهت یقینا برخی بزرگان را فراموش کرده ام 
و مرا ببخشند. چرا نمی توانیم یک اتاق فکر با این 
ریزی  برنامه  تا  همه اسطوره و ستاره تشکیل دهیم 
کلان و دراز مدت برای فوتبال ارائه و پیشنهاد کنند تا 
اینگونه به بن بست نخوریم!؟ آنگاه دست و دل رئیس 
فدراسیون فوتبال با مصاحبه یک نماینده مجلس نمی 
لرزد و با یک شکست همه فوتبال دچار چالش نمی 
شود. چون ریل گذاری و هدف گذاری برای یک حرکت 
اصیل و مهم را با این بزرگان خواهیم داشت و هرجا 
هم لازم باشد این ها یک بیانیه صادر کنند فیفا و 
از  عبور  و  به چالش می کشند  را  آسیا  کنفدراسیون 

موانع راحت خواهد بود.
بعد چه شخص و نهادی به خود اجازه می دهد راجع 
به فوتبال اظهار نظر کند؟  نترسید. نگران نباشید. این 
بزرگان دنبال پست و مقام نیستند ولی مطمئن باشید 
که اگر جایگاهی رفیع برایشان تعریف کنیم و در نظر 

بگیریم، ثمره اش را خواهیم دید...

حرف آخر

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

ضرورت تشکیل اتاق فکر فوتبال ایران 

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

جهان فوتبال


